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Dziś, późnym popołudniem, odbyła się konferencja prasowa z udziałem

Mohameda Salaha oraz prezentacja gracza. 

 

Gracza zapowiedział Italo Zanzi

- Dziękuję wszystkim, dziś jesteśmy bardzo zadowoleni mogąc przedstawić Salaha.

Jesteśmy bardzo pewni co do jego przyszłości z nami. Mohamed Salah, witamy w

Romie.

 

Potem pojawiły się pierwsze pytania go gracza

Rozmawiałeś już z Garcią i o swojej pozycji? O co prosił ciebie trener?

- Rozmawiał ze mną gdy byłem w Londynie, powiedział mi o swoim pragnieniu

posiadania mnie w zespole. Mam z nim świetne relacje.

 

Jakie są cele twoje i Romy?

- Zespół posiada mocnych graczy, aby wygrać. Naszym celem jest sprawienie, aby

kibice byli szczęśliwi.

 

Myślisz, że z nowymi transferami Romy jest bliżej Juventusu?

- Sądzę, że Juventus jest bardzo mocnym zespołem, ale ja i moi koledzy możemy z

nimi rywalizować i wyjść ponad oczekiwania.

 

Kolejne pytanie było do Zanziego

Jaki przekaz wysyła tymi transferami amerykańskie kierownictwo?

- Nie chcemy wysyłać wiadomości, ale wygrywać. Mamy wielki zespół dzięki pracy,

od prezydenta do nas wszystkich, Waltera, trenera i tych, którzy z nim

współpracują. Nie pracujemy, aby mieć tytuły w prasie, ale wygrać mecze i ligę.

                               1 / 3



Salah: Celem uszczęśliwienie kibiców

News - ASRoma.pl

 

Dalej na pytania odpowiadał Salah

Dlaczego Mourinho puścił ciebie tak lekko?

- Bardzo szanuję Mourinho, moje relacje z nim są bardzo dobre. Jest jednym z

najlepszych trenerów na świecie. Szanuję jego opinię, bardzo dużo się od niego

nauczyłem przed przybyciem do Włoch.

 

Była polemika na temat niektórych twoich słów odnośnie Izraela. Możesz

to wyjaśnić?

- Nie wiem co masz na myśli. Jeśli macie tekst wypowiedzi, mogę odpowiedzieć,

jednak nie jestem odpowiedzialny za słowa przypisywane mi w sieci.

 

Możesz wyjaśnić co się wydarzyło w Fiorentinie?

- Doświadczenie w Fiorentinie było dla mnie bardzo przydatne, spędziłem sześć

miesięcy, przez które czułem się dobrze razem z rodziną. Ten rozdział się jednak

skończył, miałem prawo wyboru, dlatego jestem tutaj, w Romie.

 

Odejście Montelli wpłynęło na twoją decyzję?

- Montella był świetnym trenerem, jednak jako profesjonalista staram się dawać z

siebie sto procent z kimkolwiek pracuję

 

We Florencji zdobyłeś sześć goli: Jakie było twoje podejście do włoskiej

ligi? Iturbe z kolei strzelił tylko dwa...

- Czułem się dobrze we Florencji, jestem tutaj, w Romie, aby iść dalej tą drogą i

osiągnąć nowe cele z Romą.

 

W styczniu byłeś bardzo blisko Romy. Potem do niczego nie doszło:

możesz podać powody?
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- Być może lepiej, żebyście zapytali Sabatiniego...
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